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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:1803 Räkfisket i norska vatten

En stor del av det svenska räkfisket sker den här årstiden i norska vatten. 
Svenska yrkesfiskare drabbas därför hårt av att de inte just nu får fiska i norska 
vatten. Detta kan leda till räkbrist i Sverige och stegrande priser på räkor, vilket 
i sin tur drabbar konsumenterna. Detta enligt Sveriges fiskares 
producentorganisation (SFPO).

Problemet bottnar i de nu pågående förhandlingarna mellan EU, Storbritannien 
och Norge om fisket efter Brexit. 

Yrkesfiskarna bidrar med färska skaldjur och fisk till hushållen över disk men 
också med råvaror till den av pandemin hårt trängda restaurangbranschen. 
Fiskarna spelar en nyckelroll för den svenska livsmedelsförsörjningen. För att 
det svenska fisket ska vara framgångsrikt behövs rättvisa konkurrensvillkor, 
utan onödigt regelkrångel, samt grundläggande tillgång till fiskevatten. Det 
senare är nu hotat för räkfisket.

Mot bakgrund av detta vill jag rikta följande fråga till statsrådet Jennie Nilsson:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att säkerställa våra svenska 
räkfiskares möjligheter att fiska i norska vatten?

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-15
Besvaras senast
2021-02-24 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


